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“Er is een opwekking nodig  
in dit religieuze Italië!”  

Beste zendingsvrienden,   
In de zogenaamde christelijke en 
religieuze wereld, leeft de mens van 
regels en dogma’s. Uiterlijkheid, maar 
geen voorbeeld van een echte volgeling 
van Christus. Jezus haalde het voorbeeld 
aan van een boom die geen vrucht droeg 
en daarom werd hij omgehakt. De mensen 
om ons heen zullen de “vruchten” van 
een christen moeten zien vanuit een 
relationeel leven met Christus! Ook in de 
evangelische gemeenten zijn er 
gelovigen, die geestelijk niet verder 
komen en geen voorbeeld van het leven 
van Jezus tonen in het dagelijks leven. Ik 
spreek vaak over de totale overgave aan 
de Heer en Hem te volgen met heel je 
inzet. Dan kan je een “licht” zijn voor je 
omgeving. 
 
Samenwerking in de gemeente 
Het is van vitaal belang dat er in de 
gemeente mensen zijn, die met trouw een 
taak vervullen met de capaciteit en roeping, 
in saamhorigheid en eenheid. Ik ben dan ook 
erg blij met het oudstenechtpaar, mijn oudste 
dochter Esther en haar man Pasquale. 
Esther is een enorme steun voor diverse 
zusters door hen bij te staan met raad, 
bemoediging met behulp van een “appje” of 
per telefoon. Zij leidt om de twee weken de 
“Mum’s in Prayer”-bijeenkomst, samen met 
zuster Fiorella. Pasquale spreekt regelmatig 
in de gemeente en samen met mij leeft hij 
mee met de problemen van het 
gemeenteleven. Mijn andere dochter, 
Debora, heeft de gave van zangeres en kan 
zelfs andere mensen onderwijzen in de 
zangtechniek. Naast een moeder van twee 
opgroeiende jongens (Ron en Rubin), is zij 
erg betrokken met enkele zusters van de 
gemeente en houdt contact met de nog 
onbekeerde vriendinnen. Zij begeleidt de 
zang met haar gitaar samen met Esther, die 
op het orgel speelt. Haar man, Roberto, heeft 
de technische capaciteit en doet de 
organisatorische zaken van de gemeente. 

Ook hij is erg betrokken bij de gemeente. Zo 
zijn er acht mensen, die een daadwerkelijke 
taak hebben in de gemeente. Zr. Gilly uit 
Maida is oudste van de gemeente en heeft 
de gave van vermaning. Zij doet veel aan 
evangelisatie door middel van persoonlijke 
getuigenissen en het onderhouden van 
contact met mensen. 
 
Zr. Fiorella leidt vaak de “Mum’s in Prayer”-
bijeenkomst en helpt met woord en daad in 
de gemeente. De Roemeense broeder 
Valentino is handig met praktische zaken. Hij 
maakte een nieuwe spreeklessenaar. Zr. 
Elda doet de administratie erg trouw. Dan 
zijn er velen, die de diensten bezoeken. 
Enkelen komen helaas af en toe in de 
gemeente. (‘Trouw vindt je niet bij alle 
mensen’, schreef Paulus). De gemeente is 
als een geestelijke familie. Af en toe wordt er 
ook een Agapè gehouden, wat de onderlinge 
band versterkt. Iedereen heeft zo zijn of haar 
inzet. Samen behoort de gemeente  de 
eenheid met Jezus te laten zien, waarover 
Paulus in enkele van zijn brieven schreef. 
Het lichaam heeft vele leden en elk heeft zijn 
functie. Dan bestaat er geen rivaliteit of 
concurrentie, geen kritiek of (ver-) oordelen 
waarvoor gewaakt moet worden, maar juist 
omzien naar elkaar en interesse tonen voor 
de ander. 
 
De samenwerking van de  
Calabrese voorgangers 
Afgelopen maand (maart) zijn de 
voorgangers van de Calabrese Evangelische 
Unie weer samengekomen voor het 
bespreken van een onderwerp, wat de 
onderlinge band meer moet versterken en 
mede de voorbereiding voor een opwekking 
is in Calabrië. Als u deze informatiebrief 
ontvangt, is de driedaagse conferentie achter 
de rug, waar de gelovigen uit alle gemeenten 
bij elkaar zijn gekomen. Het onderwerp is 
“Heer, ontwaakt ons!” 
 
Er is een verlangen naar een opwekking, wat 
versterkt wordt door de bevestiging van twee 
Amerikaanse evangelisten, die via een 
voorganger hier in contact waren gekomen. 
Eén van hen was in januari naar Calabrië 
gekomen en in een bijeenkomst met vele 
voorgangers legde hij een strategie uit om de 
gemeenten hier te helpen in evangelisatie, 
waarbij ook vele geëmigreerde Calabrezen in 
Amerika mee zullen komen. Er wordt 
verwacht dat vanuit Calabrië een opwekking 
zal ontstaan, die zich over heel Italië zal 
uitbreiden. Ik heb Tommy, één van de 
evangelisten, hierover kunnen interviewen 

Thuis bij Cosimo Berlingieri 



“De mensen nemen eerder uw 
voorbeeld van een christelijk 

leven aan dan uw raadgevingen!” 
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voorbeelden      in woord en daad!  
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Hoe gaat het zo  
met enkele gelovigen. 
U weet dat ik enkelen van de gemeen-
teleden regelmatig bezoek. Anderen zo 
om de drie maanden. De ondersteuning 
voor de Roma-familie Berlingieri in 
woord en daad blijf ik nog steeds doen. 
Cosimo leeft vanuit spanning, omdat 
het financieel heel moeilijk is. Dan is 
hulp voor hem in geestelijk en materieel 
opzicht belangrijk. Zijn dochter van 
vijftien heeft een werkelijke ontmoeting 
met de Heer beleefd, maar helaas heeft 
zij een onbekeerde vriend, 
uit haar familie. Bij de andere kinderen 
van Cosimo en Antonella zien we nog 
geen verandering. 
 

Rosanna kwam al jaren niet meer in de 
gemeente, omdat haar man het haar 
verbood. Aangezien zij in een depressie 
leeft, heeft haar man zelf haar gezegd 
naar de gemeente te gaan. Dat heeft zij 
diverse keren kunnen doen. Zij wordt 
dan door mij of door Pasquale en 
Esther opgehaald. Esther heeft altijd via 
mobiel contact met haar. Debora doet 
dat ook voor Elisa, de Albanese vrouw, 
die een moeilijk leven heeft door een 
dochter met een beperking. Zij heeft 
geen enkele ondersteuning van haar 
man Koli, die onbekeerd is. 
 
Bezoek aan Gravina  
in de provincie Puglia. 
Ik was bijna drie dagen te gast in een 
gemeente van de Evangelische 
Broederschap aldaar. Ik bracht hen in 
september 300 Engelse en Franse 
bijbels, die hier in onze gemeente 
opgeslagen zijn. Deze bijbels  werden 
door broeders uit Nederland hierheen 
gebracht om uitgedeeld te worden 
onder emigranten. Gino werkt in zijn 
plaats Gravina één keer per week onder 
buitenlanders. Hij had mij voorgesteld 
aan de zeven verantwoordelijke 
broeders om te komen spreken. Het 
was een drukke tijd. De zaterdagavond 
een evangelisatiedienst voor genodig-
den. Zondagmorgen was er de gewone 
dienst voor 70 gelovigen en ‘s middags 
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Graag gebed gevraagd voor: 

• De samenwerking onder de 
Calabrese voorgangers. 

• De voorbereidingen voor de week 
van evangelisatie in juni. 

• De gemeente om functioneel te 
blijven in eenheid en door het 
getuigenis voor de mensen. 

• De TV-programma’s, die nog 
steeds op tijd, drie keer per week, 
uitgezonden worden. 

• Cosimo en zijn gezin; dat de 
financiële situatie verbeterd zal 
worden. 

• Esther en Debora en hun mannen, 
en de andere mensen, die een 
verantwoordelijke taak hebben in 
de gemeente. 

Lamezia Terme. 

voor een TV-programma. Ondertussen is er twee keer een online -ontmoeting 
geweest tussen twee Amerikaanse evangelisten en vele voorgangers. Belangrijk 
is de eenheid tussen de Calabrese voorgangers. 
 

Verder ben ik lid van de Elim-kerken in Italië, die hun oorsprong in Engeland 
hebben. De laatste ontmoeting met voorgangers was erg gezegend. We zien uit 
naar de zeven dagen van evangelisatie vanaf 11 juni a.s. Dan zullen 
hoofdzakelijk in de steden Catanzaro, Lamezia Terme, Vibo Valentia en Reggio 
Calabrië evangelisatiediensten gehouden worden. 

hield ik interviews. Voor één program-
ma vertelde een man uit Georgië en 
een andere uit Nigeria, hoe zij in 
Calabrië zijn gekomen. Aan het eind 
geef ik een boodschap. Wat geweldig 
dat Anna haar getuigenis kon geven 
voor de camera over hoe de Heer haar 
van tumor genas 
 

Ik wil u allen  hartelijk danken voor uw 
betrokkenheid  en wens u allen Gods 
zegen toe.  
 

De hartelijke groeten van mij.  

Esther e Debora zingen in Chiesa. 
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